

Workshop

Creating Inclusive Workplaces and Communities



MIRAMICHI
REGIONAL MULTICULTURAL ASSOCIATION
ASSOCIATION RÉGIONALE MULTICULTURELLE

This workshop is for:

- Employers, Managers, HR Professionals
- Community organizations and educational institutions
- Individuals who have an interest in learning how to become more culturally aware

“This workshop is a great tool for you to apply in all the aspects of your life and an invaluable resource in an increasingly multicultural New Brunswick.”

-New Brunswick Multicultural Council

Is there a cost?

There is generally a cost for the Creating Inclusive Workplaces and Communities workshops, but this can vary depending on the size of the group, length of the training and if you are representing a non-profit organization.

In this workshop you will:

- learn how to define culture and about cultural diversity around the world;
- discuss the difficulties and advantages of operating in a multicultural environment;
- get tools and resources to help you become a good cross-cultural communicator; and
- gain insight on what it's like to enter a new culture, as well as discuss the challenges newcomers face and how you can help vs. hinder their integration.

Facilitators trained and certified by:

NEW BRUNSWICK
MULTICULTURAL
COUNCIL



CONSEIL
MULTICULTUREL DU
NOUVEAU-BRUNSWICK

Why is this important?

Cultural diversity is growing in New Brunswick, with an increase in immigration and newcomer populations. Each of these individuals comes from different regions, with different cultures, social norms and ways of living. By acknowledging our differences, recognizing our similarities, and learning how to communicate across our cultures, you will gain confidence and be provided with tools to help you interact in a multicultural context.

For employers

For employers, it is crucial for the whole team to be culturally aware and learn how to work with people from multiple and diverse backgrounds. Fostering diversity in your organization can unlock tremendous creativity, new perspectives and enable you to better understand and respond to the needs of your customers, both locally and in foreign markets. Having a diverse workforce is to your company's advantage, as multicultural teams have been shown to drive productivity and innovation and contribute to a competitive edge. Come learn more during one of our workshops or organize a session in your own workplace!

Contact us today for more information or to schedule a session!

info@mrma.ca or (506)773-5272



MIRAMICHI
REGIONAL MULTICULTURAL ASSOCIATION
ASSOCIATION RÉGIONALE MULTICULTURELLE

Atelier

Création de milieux de travail et de communautés inclusifs



MIRAMICHI
REGIONAL MULTICULTURAL ASSOCIATION
ASSOCIATION RÉGIONALE MULTICULTURELLE

Cet atelier est pour :

- Les employeurs, les gestionnaires et les professionnels de RH.
- Les organismes communautaires et les institutions d'éducation.
- Les personnes qui s'intéressent à apprendre comment devenir plus sensibles à la culture.

“Cet atelier est un excellent outil que vous pourrez utiliser dans tous les aspects de votre vie ainsi qu'une ressource essentielle au sein d'un Nouveau Brunswick de plus en plus multiculturel. »

-Conseil multiculturel du N.-B.

Est-ce qu'il y a des frais?

Il y a habituellement des coûts associés à l'atelier Création de milieux de travail et de communautés inclusifs. Ces coûts varient en fonction de la taille du groupe, de la durée de l'atelier et de s'il s'agit d'un organisme à but non lucratif.

Dans cet atelier, vous pourrez :

- Apprendre comment définir la culture ainsi qu'en savoir plus sur la diversité culturelle autour du monde.
- Discuter des défis et des avantages de travailler dans un environnement multiculturel.
- Obtenir des outils et des ressources pour vous aider à devenir un bon communicateur interculturel.
- En savoir plus sur la façon dont on se sent en entrant dans une nouvelle culture ainsi que discuter des défis auxquels les nouveaux arrivants se heurtent et comment vous pouvez les aider au lieu de freiner leur intégration.

Facilitateurs formés et certifiés par:



Pourquoi est-ce important?

La diversité culturelle s'élargit au Nouveau-Brunswick; les populations d'immigrants et de nouveaux arrivants ne cessent de grandir. Chacune de ces personnes est originaire de différentes régions, a une différente culture, de différentes normes sociales et un différent style de vie. En reconnaissant nos différences et nos similitudes ainsi qu'en apprenant comment communiquer à travers nos cultures, vous pourrez gagner de l'assurance et obtenir les outils qui vous aideront à interagir dans un contexte multiculturel.

Pour les employeurs

Il est essentiel pour les employeurs que toute l'équipe soit sensible à la culture et apprenne comment travailler avec des gens d'origines diverses. Favoriser la diversité au sein de votre organisme peut ouvrir la porte à une remarquable créativité et de nouveaux points de vue ainsi que vous permettre de mieux comprendre et de répondre aux besoins de vos clients des marchés locaux et étrangers. Posséder une équipe diversifiée est à l'avantage de votre entreprise puisque les équipes multiculturelles sont connues pour leur productivité, leur innovation et leur côté concurrentiel. Venez-vous renseigner au cours de l'un de nos ateliers, ou bien organisez une séance dans votre lieu de travail!

Contactez-nous aujourd'hui pour plus d'informations ou pour planifier une session!

info@mrma.ca ou (506)773-5272

